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Από το υπ’ αριθ. 11/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 295/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ανάθεσης έκδοσης δημοτικού περιοδικού στη 
δημοτική επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης & 
Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» . 

 
       Σήμερα 9 Μαϊου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
                 Παρόντες                                            Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2005 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. 

Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Σ. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 284/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 

21. Μ. Γαβρίδης 7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 285/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. 
Φουρνιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Μ. Δημούλα, Χ. Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  287/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Μ. Δημούλα. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 288/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 292/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 299/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 300/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Όπως είναι γνωστό, το Δημοτικό Συμβούλιο, με προγενέστερη απόφασή του, 
είχε διαπιστώσει την ανάγκη έκδοσης ενός Δημοτικού Περιοδικού, μέσω του 
οποίου θα μπορούσε να οργανωθεί  

*η καλύτερη επικοινωνία του Δήμου με τους Πολίτες της Βέροιας,  
*η ευρύτερη ενημέρωση της Τοπικής Κοινωνίας για τις πρωτοβουλίες και τις 

δραστηριότητες του Δήμου, των Δημοτικών Νομικών Προσώπων και των Δημοτικών 
Επιχειρήσεων,  

*η αναλυτική και υπεύθυνη παρουσίαση θεμάτων τοπικού και δημοτικού 
ενδιαφέροντος, αλλά και αυτοδιοικητικής ιστορίας και επικαιρότητας,  

*η παράθεση απόψεων, θέσεων, προτάσεων και εισηγήσεων των Δημοτικών 
Παρατάξεων, των Δημοτικών και των Τοπικών Συμβούλων,  

*η δημοσιοποίηση δράσεων των Τοπικών Κοινωνικών Φορέων,  
*η παρουσίαση πρωτοβουλιών της Τοπικής Εκπαιδευτικής Κοινότητας,  
*η διάχυση της πληροφόρησης για υλοποιούμενα ή υπό υλοποίηση εθνικά και 

ευρωπαϊκά προγράμματα,  
*η ανάλυση προβλημάτων και η προβολή των δραστηριοτήτων των Τοπικών 

Συλλογικών Φορέων,  
*η έκφραση των απόψεων, των αιτημάτων αλλά και των παραπόνων των 

ίδιων των Πολιτών, κ.λπ.   
Η αναγκαιότητα και η χρησιμότητα της ύπαρξης και της ευρύτερης δυνατής 

κυκλοφορίας ενός Δημοτικού Περιοδικού αποτελεί πλέον κοινό τόπο για την 
Αυτοδιοίκηση, και πάρα πολλοί Δήμοι (τόσο των μεγάλων Αστικών Κέντρων, όσο 
και της Ελληνικής Περιφέρειας, ακόμη και του Νομού μας) εκδίδουν και διακινούν 
με επιτυχία το Περιοδικό τους, κυρίως μέσω των καθ ύλην αρμόδιων Δημοτικών 
Επιχειρήσεών τους (ώστε να είναι ευχερέστερη, ταχύτερη και οικονομικότερη η 
έκδοση, η διαχείριση και η διακίνηση του Περιοδικού – ακόμη και η 
πραγματοποίηση, προοπτικά, ορισμένων, έστω μικρών ή και συμβολικών, εσόδων, 
προερχόμενων από δημοσίευση διαφημίσεων ή από χορηγίες, κ.α.).   

Έτσι, και ο Δήμος της Βέροιας μπορεί να εκδώσει το δικό του Περιοδικό (για 
την αναγκαιότητα έκδοσης του οποίου έχει ήδη αποφασίσει το Δημοτικό Συμβούλιο), 
μέσω της αρμόδιας Δημοτικής Επιχείρησης Επικοινωνίας Πληροφόρησης και 
Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ», στους σκοπούς της οποίας συμπεριλαμβάνεται και η 
πραγματοποίηση εκδόσεων (περιοδικών και βιβλίων), όπως και η χρήση και 
αξιοποίηση, ευρύτερα, όλων των μέσων ενημέρωσης και δημοσιότητας.   

Στον ισχύοντα Δημοτικό Προϋπολογισμό, έτους 2005, και στον Κ.Α. 
00.6434.002 έχει εγγραφεί πίστωση 15.000,00 €, για την έκδοση Περιοδικού, ενώ, 
σύμφωνα με τις διατάξεις της § 4 του άρθρου 291 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/1995, ΦΕΚ 
Α΄ 231), όπως έχει αντικατασταθεί με την § 12 του άρθρου 19 του Ν. 3242/2004 
(ΦΕΚ Α΄ 102), είναι δυνατή η ανάθεση έργου, εργασίας ή δραστηριότητας, εκ μέρους 
ενός Δήμου, σε (αρμόδια) Δημοτική του Επιχείρηση, εφόσον ο συνολικός 
προϋπολογισμός του ανατιθέμενου έργου, εργασίας ή δραστηριότητας δεν υπερβαίνει 
το ποσόν των 45.000,00 €.   

Επομένως, προτείνεται το Δημοτικό Συμβούλιο:  
*να επανεπιβεβαιώσει (τυπικά) το ενδιαφέρον και την πρόθεση του Δήμου 

για την έκδοση ενός Δημοτικού Περιοδικού (όπως έχει τεκμηριωθεί με προηγούμενη 
σχετική απόφασή του, και όπως αναφέρεται στην εισαγωγή του παρόντος),  



 
*να αναθέσει {βάσει των διατάξεων της § 4 του άρθρου 291 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 

410/1995, ΦΕΚ Α΄ 231), όπως έχει αντικατασταθεί με την § 12 του άρθρου 19 του Ν. 
3242/2004 (ΦΕΚ Α΄ 102)} την έκδοση του Περιοδικού αυτού, για το τρέχον έτος 
2005, στην Δημοτική Επιχείρηση «ΙΡΙΣ», έναντι συνολικού ποσού 15.000,00 €,  

*να εξουσιοδοτήσει: τον Δήμαρχο, για την κατάρτιση και υπογραφή των 
σχετικών συμφωνητικών, και το Διοικητικό Συμβούλιο της ως άνω Επιχείρησης να 
προβεί σε όλες τις ενέργειες για την έκδοση του Περιοδικού (συγκρότηση, 
υποστήριξη και λειτουργία Συντακτικής Επιτροπής, οργάνωση, έκδοση και διακίνηση 
του Περιοδικού, συνολική απόδοση λογαριασμού στο Δημοτικό Συμβούλιο με την 
λήξη του τρέχοντος έτους, και, γενικά, ανάληψη κάθε πρωτοβουλίας για την τακτική, 
έγκυρη και απρόσκοπτη έκδοση και κυκλοφορία του Περιοδικού). 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Με παλαιότερη απόφαση του Δημ. Συμβουλίου είχε αποφασιστεί η 
έκδοση του περιοδικού του Δήμου. Σύμφωνα με τις διατάξεις του Δημοτικού και 
Κοινοτικού Κώδικα ο Δήμος μπορεί να αναθέτει σε Δημ. Επιχείρηση έργο, εργασία ή 
προμήθεια αξίας μέχρι 45.000,00 ευρώ. Στον προϋπολογισμό του Δήμου υπάρχει 
γραμμένη πίστωση 15.000,00 ευρώ για την έκδοση του περιοδικού. Εισηγούμαι να 
ανατεθεί στη Δημοτική Επιχείρηση και λόγω αρμοδιότητας του Δημοτικού 
Ραδιοφώνου «Ιρις» και ζητώ να εξουσιοδοτηθώ από το Σώμα για την υπογραφή της 
σχετικής σύμβασης με την Ιριδα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Ποιοι θα αποτελούν τη συντακτική επιτροπή και αν θυμάστε 

να μου υπενθυμίσετε τα μέλη του Δ.Σ. της Ιριδος. 
Δήμαρχος: Δεν θυμάμαι τα μέλη, θα σας τα πει ο κ. Σακαλής που είναι 

πρόεδρος της Δημ. Επιχείρησης. Η συντακτική επιτροπή έχει καθοριστεί με την 
απόφαση του Δημ. Συμβουλίου. Ελεύθερα μπορούν να γράψουν όλοι οι δημοτικοί 
σύμβουλοι. 

Σακαλής: Πρόεδρος της επιχείρησης είμαι εγώ, αντιπρόεδρος ο κ. Γεωργιάδης 
και μέλη η κυρία Μίμα Δημούλα, ο κ. Χατζόγλου Ιορδάνης, η Νικολέτα Φλιάταρη 
και ο Μανώλης Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Εχει σημασία το ερώτημα για τη συντακτική επιτροπή. 

Πραγματικά δεν θυμάμαι αν πήραμε τέτοια απόφαση αλλά εσείς αφού εισάγετε ένα 
τόσο σημαντικό θέμα να βγούμε δηλ. ανταγωνιστικά εμείς απέναντι στους ιδιώτες, οι 
οποίοι με κόπο, με μεράκι και πολλά προβλήματα κάνουν αυτή τη δουλειά, θα ήθελα 
να ξέρω το δημοτικό χρήμα ποιοι θα το διαχειριστούν προς την κατεύθυνση όχι της 
ενημέρωσης αλλά της προπαγάνδας πιθανολογώ.  

Πριν πω περισσότερα θα σας καταθέσω μία πρόταση δηλ. να αποτελείται η 
συντακτική επιτροπή από τρεις ανθρώπους όσες είναι και οι παρατάξεις που 
βρίσκονται μέσα σ΄ αυτό το Δημ. Συμβούλιο. Και σε προηγούμενη συνεδρίαση είχα 
πει, και βεβαίως όσο πλησιάζει ο καιρός προς τις εκλογές του Οκτωβρίου 2006 θα 
έχουμε τέτοια φαινόμενα, ότι με τα χρήματα των δημοτών αποκτήσατε ένα ισόγειο 
εκλογικό κέντρο επί της οδού Μητροπόλεως και μάλιστα γέλασε αυτάρεσκα ο κ. 
δήμαρχος όταν το πρωτοείπα. Για πρώτη φορά αντιδήμαρχος και μάλιστα τόσο 
δημοφιλής, απ΄ ότι δείχνουν τα εκλογικά αποτελέσματα, βρίσκεται σε ισόγειο 
γραφείο. Εάν τώρα αποφασιστεί να βγουν προεκλογικά φυλλάδια με επιτροπές που 
δεν γνωρίζουμε ή τέλος πάντων από ένα Δ.Σ. που είναι μονοπαραταξιακό πλην δύο 
πολιτών, εμείς δεν θα μπορέσουμε να συμφωνήσουμε. Αυτό που υποπτεύομαι ότι θα 
γίνει θα είναι κατασπατάληση του δημοτικού χρήματος. 



  
Θα ήθελα να μου απαντήσετε πρώτα εάν δέχεστε αυτή την πρόταση δηλ. να 

είναι ένας και από τις τρεις παρατάξεις που θα αποτελέσουν τη συντακτική επιτροπή 
και μετά θα δούμε τι θα κάνουμε, με δεδομένο βέβαια ότι θα λειτουργήσει η όλη 
υπόθεση ανταγωνιστικά και με τους ανθρώπους που στα περιοδικά και στις τοπικές 
εφημερίδες μοχθούν καθημερινά. 

Πουλασουχίδης: Καταρχήν θεωρώ αχρείαστη δαπάνη την έκδοση ενός 
δημοτικού περιοδικού σ΄ ένα Δήμο τέτοιου μεγέθους, όπου οι κάτοικοι γνωρίζονται 
μεταξύ τους και κυκλοφορούν 3 ημερήσιες εφημερίδες και δύο ή τρεις εβδομαδιαίες. 
Δεν θεωρώ αναγκαία δαπάνη του Δήμου την έκδοση ενός περιοδικού, όπου στην 
ουσία θα διαφημίζονται κάποιες ενέργειες ή δράσεις του Δήμου, που όμως κάλλιστα 
μπορούν να περάσουν στις άλλες εφημερίδες της πόλης. Αυτό βέβαια αφορούσε το  
παλαιότερο θέμα που ήταν για έκδοση του περιοδικού αλλά σήμερα έρχεται ο κ. 
Δήμαρχος και εισηγείται την ανάθεση του περιοδικού σε μία Δημοτική Επιχείρηση 
χωρίς να θέτει ενώπιον του Δημ. Συμβουλίου και τους όρους αυτής της ανάθεσης. Η 
Δημοτική Επιχείρηση μπορεί να δώσει τίτλο σ΄ αυτό το περιοδικό, μπορεί να ορίσει 
συντακτική επιτροπή για να εγκρίνει ή απορρίπτει τα θέματα που θα δημοσιεύονται, 
μπορεί να αποφασίσει για τη συχνότητα, την περιοδικότητα ή οτιδήποτε άλλο αφορά 
την κυκλοφορία αυτού του περιοδικού; Αυτά τα πράγματα, αν όχι για λόγους 
νομιμότητας αλλά δεοντολογίας, θα έπρεπε να είχαν τεθεί ενώπιον του Δημ. 
Συμβουλίου, να εγκριθούν από αυτό και να εξουσιοδοτηθεί στη συνέχεια ο κ. 
Δήμαρχος να υπογράψει τη σύμβαση με την επιχείρηση. Ένα περιοδικό του Δήμου 
θεωρώ ότι σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να λειτουργήσει, εφόσον η συντακτική 
επιτροπή δεν αποτελείται από το Δημ. Συμβούλιο και μόνο. Θεωρώ λοιπόν δεδομένο 
ότι ένας απαράβατος όρος είναι ότι η συντακτική επιτροπή αυτού του περιοδικού θα 
αποτελείται αποκλειστικά από δημ. συμβούλους κι αν θέλετε να δείξετε ότι είστε 
δημοκρατικοί θα αφήσετε να εκπροσωπείται και η μειοψηφία. Δεν είναι 
προπαγανδιστικό και άρα δεν έχετε να φοβηθείτε τίποτα, επιλέξτε τρεις ανθρώπους 
σοβαρούς, λογικούς και μετρημένους και βάλτε τους να έχουν την ευθύνη της ύλης. 
Αυτός που θα έχει την ευθύνη της έκδοσης θα ευθύνεται ποινικά και για οτιδήποτε 
περιλαμβάνεται στο περιοδικό και ή θα το κάνει και θα πάει κατηγορούμενος ή δεν 
θα το κάνει και θα πει ότι π.χ. το κείμενο του Πουλασουχίδη δεν το βάλαμε γιατί έχει 
μία λέξη που μπορεί να μας οδηγήσει στα δικαστήρια, ενώ αντίθετα το κείμενο του κ. 
Δημάρχου που λέει τι θέλει η Χαρούλα για να βγει Δήμαρχος είναι πολύ νόμιμο, το 
εγκρίνουμε και το βάζουμε. Τη συντακτική επιτροπή πρέπει να την αποφασίσουμε 
σήμερα γιατί εμείς έχουμε την ευθύνη για την έκδοση του περιοδικού κι εμείς θα 
πάμε κατηγορούμενοι για οτιδήποτε παράνομο συμβεί από τη λειτουργία του. 

Δήμαρχος: Την αναγκαιότητα έκδοσης του περιοδικού την αποφασίσαμε σε 
προηγούμενη συνεδρίαση, όπου λέχθηκαν πολλά περισσότερα από τα σημερινά και 
σήμερα συζητάμε την ανάθεση. Ούτε προβολή του Δημάρχου, ούτε κανενός 
μεμονωμένα θα γίνεται απ΄ αυτό το περιοδικό. Θα παρουσιάζεται το έργο του Δήμου 
και της συμπολίτευσης και της αντιπολίτευσης και όλων των συμπολιτών που θέλουν 
να γράψουν και θα ελέγχεται από τη συντακτική επιτροπή που μπορεί να είναι το Δ.Σ. 
αλλά εσείς δεν μετέχετε σ΄ αυτό ή και να την ορίσουμε απόψε. Θεωρώ ότι δεν είναι 
πολύ δημοκρατικό να λέμε ότι σ΄ αυτή τη συντακτική επιτροπή θα πρέπει να μετέχει 
κι ένας εκπρόσωπος κάθε παράταξης. Αναλογικά τρεις από την πλειοψηφία και δύο 
από τη μειοψηφία, δηλ. πενταμελής συντακτική επιτροπή και δεν έχω καμία 
αντίρρηση να την ορίσουμε κι απόψε. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 



 
Ουσουλτζόγλου: Ημουν σαφής και δεν θα κάνουμε παζάρια. Νομίζω ότι είναι 

πάρα πολύ σοβαρό ζήτημα και θα εξελιχθεί σε ακόμη σοβαρότερο, όπως το βλέπω 
γιατί υπάρχει προηγούμενο. Εδώ βγάζετε ένα απλό τουριστικό οδηγό και βλέπουμε 
μέσα τις φωτογραφίες σας καθώς και σε διάφορα άλλα έντυπα προτιμάτε να 
προβάλλεστε παρά να προβάλετε χρήσιμες πληροφορίες ή οτιδήποτε άλλο 
ενδείκνυται σ΄ αυτές τις περιπτώσεις. Δεν θα συμφωνήσω γιατί δημοκρατικό είναι το 
αναλογικότερο. Εχοντας μία πλειοψηφία ξέρουμε πώς θα λειτουργήσετε. Αν είχατε 
δώσει καλά δείγματα θα ήταν αλλιώς τα πράγματα αλλά δύο χρόνια υφιστάμεθα αυτή 
την ιστορία δηλ. είμαστε αποκλεισμένοι από παντού. Σας πρότεινα ένας από κάθε 
παράταξη. Αν δεν το θέλετε αποφασίστε μόνοι σας κι εμείς θα είμαστε απέναντι. 

Πουλασουχίδης: Η δημοκρατία δεν ήταν ποτέ ποσοτικό θέμα κι εμείς 
δυστυχώς την κάνουμε έτσι με τα ποσοστά μας. Θεωρώ αναγκαίο να εκπροσωπείται 
από το Δημ. Συμβούλιο κάθε παράταξη, δεν μπαίνω στη λογική του κ.  Δημάρχου ότι 
εμείς είμαστε περισσότεροι κι άρα δικαιούμαστε τρεις. Η πιο σωστή λύση θα ήταν να 
αποφασίσει τρεις το Δημ. Συμβούλιο από οποιαδήποτε παράταξη, αυτούς που 
μπορούν να προσφέρουν. Στο κάτω κάτω δεν το κάνουμε ούτε για να μαλώσουμε, 
ούτε για να χωρίσουμε κάτι αλλά για να προβάλουμε τη δραστηριότητα του Δήμου 
και νομίζω ότι τρία άτομα είτε από την πλειοψηφία προέρχονται είτε από τη 
μειοψηφία, θεωρητικά θα κάνουν την ίδια δουλειά. Δυστυχώς όμως η πρακτική έχει 
δείξει ότι λίγο πολύ όλοι είμαστε ευάλωτοι στις πολιτικές, στις παραταξιακές, στις 
προσωπικές πιέσεις και γι’ αυτό θεωρώ δεδομένο ότι θα πρέπει να εκπροσωπείται και 
η μειοψηφία στη συντακτική επιτροπή, δεν πρέπει να είναι πολυμελής γιατί το θεωρώ 
υπερβολική πολυτέλεια να είναι πάνω από τρεις και δεν θα λειτουργήσει διαφορετικά 
και όσα θέματα θα μπαίνουν κατά πλειοψηφία θα πρέπει να υπάρχει και ειδική μνεία 
στο κείμενο ότι μπήκε δηλ. με πλειοψηφία. Με την προγραμματική μην 
παραχωρηθούν αρμοδιότητες σε οποιονδήποτε γιατί να ξέρετε ότι δεν σχεδιάζουμε 
ούτε αποφασίζουμε με τα πρόσωπα. Πολύ καλός ο κ. Σακαλής αλλά δεν ξέρω τι θα 
κάνει αν του πει ο κ. Δήμαρχος ή κάποιος βουλευτής να βάλει αυτό ή το άλλο θέμα ή 
του βάλει φωτογραφία πρωτοσέλιδη γιατί έρχονται εκλογές. 

Δήμαρχος: Εάν θέλουν να είναι τριμελής η επιτροπή θα προτείνω να είναι δύο 
από τη δική μας μεριά κι ένας από την αντιπολίτευση. Νομίζω όμως ότι επειδή στα 
τριμελή όργανα πρέπει να είναι παρόντες και οι τρεις θα υπάρχει δυσλειτουργία αν 
λείπει έστω κι ένας. Προτείνω λοιπόν πέντε άτομα, τρεις από εδώ και δύο από εκεί. 
Εάν θέλουν να προχωρήσουμε σε άλλες διαδικασίες νομίζω ότι δεν θέλουν να γίνει το 
περιοδικό και ψάχνουμε να βρούμε τρόπο για να μειοψηφήσουμε. Σε κάθε όμως 
περίπτωση ζητώ να καταγραφεί η άρνηση της κας Ουσουλτζόγλου και για την 
έκδοση του περιοδικού και για τη σύσταση της συντακτικής επιτροπής. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Και μόνο ότι μπαίνετε στο παζάρι, τρία ή δύο μέλη, δείχνει 

τις πραγματικές σας διαθέσεις. Η πρότασή μας ήταν σαφής. Δεν γνωρίζετε πως 
εκδίδονται τα έντυπα και όπως είπε και ο κ. Πουλασουχίδης, όσο πιο μικρή είναι η 
συντακτική επιτροπή τόσο πιο εύκολη είναι η καλύτερη συνεργασία και πιο εύκολη η 
λειτουργία της επιτροπής. Εάν θέλετε πενταμελή επιτροπή τότε να μπουν δύο από την 
πλειοψηφία, δύο από τη μείζονα αντιπολίτευση και  ο κ. Ορφανίδης. Φαίνεται όμως 
ότι προσπαθείτε να κάνετε ένα μονοπαραταξιακό έντυπο. Ξέρετε πολύ καλά πως αν 
γίνουν τα πράγματα όπως τα προτείνετε εσείς, τότε εμείς της μειοψηφίας θα 
αναγκαστούμε κάποια στιγμή να παραιτηθούμε. Εάν θέλετε πράγματι να σεβαστείτε 
τα χρήματα του βεροιώτικου λαού και να κάνετε ένα έντυπο αυτοδιοικητικής 
ενημέρωσης, είμαστε στη διάθεσή σας να το κάνουμε μαζί, με συγκεκριμένους 
καθαρούς όρους. Αν όχι, προχωρήστε μόνοι σας και θα σας ακολουθεί η καταγγελία 
μας και βεβαίως θα θυμηθούμε κι άλλες εποχές. 



 
Πουλασουχίδης: Συμφωνήσατε κι εσείς κε Πρόεδρε ότι στην τριμελή 

επιτροπή πρέπει να είναι όλοι παρόντες αλλά εδώ συντακτική επιτροπή κάνουμε κι 
όχι την επιτροπή του Δημ. Συμβουλίου. Όταν λοιπόν η συντακτική επιτροπή καλείται 
να εγκρίνει και να χωροθετήσει την  ύλη και ένας μόνο να είναι παρών, νομίμως δίνει 
εντολή στη Δημοτική Επιχείρηση για να τυπώσει το περιοδικό. Εκ των προτέρων είπε 
ο κ. Δήμαρχος ότι δεν πάμε να κρύψουμε κάτι αλλά να προβάλουμε τις 
δραστηριότητες του Δήμου και δεν καταλαβαίνω γιατί είναι αναγκαία η πλειοψηφία 
της πλειοψηφίας και δεν καταλαβαίνω γιατί να μην είναι ένας από κάθε παράταξη. 
Θα πει δηλ. ο κ. Ορφανίδης πως το κείμενο του κ. Πουλασουχίδη είναι καπιταλιστικό  
και θα αποκλειστεί; Εκεί τα κείμενα που θ΄ αποκλειστούν είναι είτε γιατί έχουν 
κάποιο πρόβλημα νομιμότητας, είτε γιατί προσβάλουν κάποιον είτε γιατί είναι 
άκαιρα. Θέλετε λοιπόν να βγάλετε ένα προπαγανδιστικό έντυπο κι όχι ένα περιοδικό 
του Δήμου κι αυτό δεν μπορεί να γίνει με τα χρήματα των δημοτών. Αν θέλετε πάτε 
σ΄ ένα τυπογραφείο και βγάλτε ό,τι έντυπο θέλετε, διαφορετικά δεχθείτε την 
εκπροσώπηση όλων των παρατάξεων εξίσου. Είναι συντακτική επιτροπή έκδοσης 
ενός δημοτικού περιοδικού κι από εκεί και πέρα όποιος δεν λειτουργήσει π.χ. δεν 
έρχεται στις συνεδριάσεις ή δυσανασχετεί καταγγείλτε το στο Δημ. Συμβούλιο και 
φέρτε θέμα να τ΄ αλλάξετε. Αλλά επιτέλους μία φορά δοκιμάστε το για να λέμε ότι 
είμαστε στη δημοκρατία και θέλουμε να λειτουργούμε με δημοκρατικούς κανόνες. 

Δήμαρχος: Προτείνω να είναι πενταμελής συντακτική επιτροπή και τρεις να 
είναι από την πλειοψηφία ο κ. Σακαλής, η κα Δημούλα και η κα Μπατσαρά. Τους 
άλλους δύο να τους προτείνει, αν θέλει, η αντιπολίτευση κι αν δεν θέλει να προτείνει 
τότε αυτοί οι τρεις που είπα να αποτελούν τη συντακτική επιτροπή. 

Ουσουλτζόγλου: Εγώ ήμουν σαφής, καταγγέλλω στους Βεροιώτες ότι με τα 
χρήματά τους, με τον φόρο που πληρώνουν θα βγει ένα προπαγανδιστικό, 
προεκλογικό έντυπο του κ. Σκουμπόπουλου. 

Πουλασουχίδης: Αφού λοιπόν θέλετε πενταμελή επιτροπή τότε δύο θα είναι 
από την αντιπολίτευση ο κ. Ορφανίδης όμως, που θεωρητικά και λογικά θα πρότεινα, 
απουσιάζει. Αν τον προτείνω θα μπορέσει να αποδεχθεί ή θα πει αργότερα όχι; 

Πρόεδρος: Θα τον προτείνετε εσείς όπως κι έναν ακόμη κι αν δεν δεχθεί θα 
φέρουμε θέμα σ΄ ένα άλλο συμβούλιο για την αντικατάστασή του. 

Πουλασουχίδης: Προτείνω τον κ. Ορφανίδη και τον εαυτό μου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου, όπως 
συμπληρώθηκε από τον κ. Κ. Πουλασουχίδη για σύσταση 5μελούς συντακτικής 
επιτροπής αποτελούμενη από τους κ.κ. Μ. Σακαλή, Μ. Δημούλα, Χ. Μπατσαρά, Κ. 
Πουλασουχίδη, Γ. Ορφανίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα 
– Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

  Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Ο σύμβουλος Α. Γκαμπέσης απουσίαζε από την ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 756/2003 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε 
καταρχήν  η έκδοση δημοτικού ενημερωτικού εντύπου (περιοδικού). 



 
3.- Ότι στους σκοπούς της δημ. επιχείρησης Επικοινωνίας Πληροφόρησης 
Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» περιλαμβάνεται και η πραγματοποίηση εκδόσεων (περιοδικών 
και βιβλίων) και η χρήση και αξιοποίηση γενικότερα όλων των μέσων ενημέρωσης 
και δημοσιότητας. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α. 00/6434.002 
«Έκδοση περιοδικού» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 291 (παρ. 4, όπως αντικαταστάθηκε με παρ. 12 
του άρθρου 19 Ν. 3242/04)  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Επανεπιβεβαιώνει το ενδιαφέρον και την πρόθεση του Δήμου, για έκδοση 
περιοδικού του Δήμου Βέροιας, σύμφωνα με την αριθ. 756/2003 απόφασή του, με 
σκοπό την ενημέρωση του κοινού για το έργο και τις δραστηριότητες του Δήμου και 
τη δημιουργία βήματος διαλόγου και επικοινωνίας με τους πολίτες, για την ανάδειξη 
και επίλυση των τοπικών προβλημάτων. 

Β) Εγκρίνει την ανάθεση των εργασιών έκδοσης  του παραπάνω δημοτικού 
περιοδικού στη Δημοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας 
«ΙΡΙΣ» Δήμου Βέροιας, με το ποσό των € 15.000,00. 
 Γ) Ψηφίζει πίστωση ποσού € 15.000,00 σε βάρος του Κ.Α. 00/6434.002 
«Έκδοση περιοδικού» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για 
τον παραπάνω σκοπό. 
 Δ) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας για την κατάρτιση και υπογραφή της 
σχετικής σύμβασης. 
 Ε) Εξουσιοδοτεί το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 
Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» Δήμου Βέροιας να προβεί σε 
όλες τις ενέργειες για την έκδοση του Περιοδικού (συγκρότηση, υποστήριξη και 
λειτουργία Συντακτικής Επιτροπής, οργάνωση, έκδοση και διακίνηση του 
Περιοδικού, συνολική απόδοση λογαριασμού στο Δημοτικό Συμβούλιο με την λήξη 
του τρέχοντος έτους, και, γενικά, ανάληψη κάθε πρωτοβουλίας για την τακτική, 
έγκυρη και απρόσκοπτη έκδοση και κυκλοφορία του Περιοδικού). 
 ΣΤ) Εγκρίνει τη σύσταση πενταμελούς Συντακτικής Επιτροπής του παραπάνω 
περιοδικού, αποτελούμενη από τους αιρετούς εκπροσώπους του Δήμου Βέροιας: 
 1.- Μιχαήλ Σακαλή. 
 2.- Μίμα-Ερασμία Δημούλα-Πετρίδη. 
 3.- Χάιδω Τζήκα-Μπατσαρά. 
 4.- Κωνσταντίνο Πουλασουχίδη. 
 5.- Γεώργιο Ορφανίδη. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  295 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


